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PROTOKÓŁ 

XLIV SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

w dniu 16 stycznia 2018 r. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XLIV sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 16 stycznia w godz. 18.00 – 

20.05 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 12 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad 

(Lista obecności – zał. nr 1 nin. protokołu), stwierdzając, że Rada posiada kworum otwierając 

obrady XLIV sesji Rady. 

W części posiedzenia uczestniczyły przedstawicielki Centrum Aktywności Seniora 

„Srebrzysta Krowodrza” ( zał. nr 2) oraz mieszkanka Dzielnicy V. 

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Prowadzący p. Zygmunt Wierzbicki odczytał projekt porządku obrad (zał. nr 3):  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza.  

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dla koncepcji budowy ścieżki rowerowej 

wzdłuż al. Kijowskiej na odcinku od Lea do Mazowieckiej oraz przejazdu 

rowerowego z ulicy Wrocławskiej na wprost do Fortów Kleparz w ramach zadania 

„Łączymy Parki Krakowa – I, IV, V, VII do Ojcowa” (projekt Komisji Infrastruktury 

Komunalnej). 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wniosku o przekazanie prawa trwałego zarządu 

(projekt Zarządu). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ograniczenia zwiększania liczby pomników w 

Parku Jordana (projekt Zarządu). 

7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-

XVIII Miasta Krakowa (projekt Zarządu). 



8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości środków finansowych 

przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2019 

(projekt Zarządu). 

9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy V Krowodrza 

patronatem imprezy edukacyjnej (projekt Zarządu). 

10. Oświadczenia. Komunikaty. 

11.  Zakończenie sesji.    

Przedstawiony projekt porządku obrad przyjęto: za 11 głosów; w obecności 11 członków 

Rady. 

Następnie Przewodniczący udzielił głosu  przedstawicielce CAS „Srebrzysta 

Krowodrza”  Pani Annie Grabskiej . Pani Anna Grabska poinformowałam o rozpoczęciu 

działalności stowarzyszenia na terenie Dzielnicy V Krowodrza z siedzibą  w Młodzieżowym 

Domu Kultury „Dom Harcerza”; przedstawiła założenia programowe oraz zwróciła się z 

prośbą o pomoc w rozpropagowaniu  informacji o działalności CAS. Przekazała Radnym 

ulotki informujące o pierwszym spotkaniu organizacyjnym zaplanowanym na 25 stycznia br. 

godz. 16.00 w siedzibie Rady. 

W dyskusji udział wzięli:  

p. Edward Traczałowicz, p. Anna Grabska, p. Marcin Grega. 

Następnie głos zabrała mieszkanka Dzielnicy V, która poinformowała o 

prowadzonych konsultacjach ws. zagospodarowania Placu Inwalidów (w tym budowy 

pomnika „Orła Białego”); podziękowała za propozycję zwiększenia środków na „Budżet 

Obywatelski na rok 2019”. Ponadto odniosła się do projektu uchwały Rady ws. ograniczenia 

powstawania pomników na terenie Parku Jordana – w tej sprawie przeprowadzono 

konsultacje i zebrano 1700 podpisów mieszkańców.  

Na sesję kolejno przybywali Radni, obecnych 17 osób. 

Goście opuścili salę obrad. 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Wobec braku uwag do protokołu z XLIII sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  
 

Ad.4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dla koncepcji budowy ścieżki rowerowej 

wzdłuż al. Kijowskiej na odcinku od Lea do Mazowieckiej oraz przejazdu rowerowego z 



ulicy Wrocławskiej na wprost do Fortów Kleparz w ramach zadania „Łączymy Parki 

Krakowa – I, IV, V, VII do Ojcowa” (projekt Komisji Infrastruktury Komunalnej). 

Projekt uchwały wraz uzasadnieniem przedstawił p. Łukasz Mańczyk – 

przewodniczący komisji. 

Głos zabrali: 

 p. Adam Michaluk, p. Łukasz Mańczyk, p. Mateusz Jachimowski, p. Anna 

Pojałowska, p. Piotr Klimowicz, p. Marcin Grega, p. Jan Hoffman. 

W trakcie dyskusji odbyła się prezentacja projektu. 

Na sesje przybył kolejnych Radny, obecnych 18 osób. 

P. Łukasz Mańczyk złożył I poprawkę – dopisanie części uzasadnienia – wg zał. nr 4. 

P. Piotr Klimowicz złożył II poprawkę – dopisanie § 2 – o treści wg zał. nr 5. 

Następnie odbyło się głosowanie poprawek według najdalej idących: 

Poprawka II – została przyjęto, głosami: za - 17, przeciw: 0, wstrzymujące – 1; w obecności 

18 Radnych. 

Poprawka I – została przyjęto, głosami: za - 17, przeciw: 0, wstrzymujące – 1; w obecności 18 

Radnych. 

Projekt uchwały wraz z poprawkami przyjęto: za – 13 głosów; przeciw: 0, wstrzymujące – 4 

głosy; 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie opinii dla koncepcji 

budowy ścieżki rowerowej wzdłuż al. Kijowskiej na odcinku od Lea do Mazowieckiej oraz 

przejazdu rowerowego z ulicy Wrocławskiej na wprost do Fortów Kleparz w ramach zadania 

„Łączymy Parki Krakowa – I, IV, V, VII do Ojcowa” - uchwała nr XLIV/348/2018 (zał. nr 

6). 

Ad.5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wniosku o przekazanie prawa trwałego zarządu 

(projekt Zarządu). 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki - 

przewodniczący Rady. 

Projekt uchwały przyjęto jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie wniosku o 

przekazanie prawa trwałego zarządu - uchwała nr XLIV/349/2018 (zał. nr 7). 

 



Ad.6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ograniczenia zwiększania liczby pomników w 

Parku Jordana (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki - 

przewodniczący Rady. 

Głos zabrali:  

p. Agnieszka Wantuch - składając poprawkę I (zał. nr 8), p. Przemysław Łukasik, 

p. Mateusz Jachimowski, p. Piotr Klimowicz, p. Łukasz Mańczyk - składając poprawkę II 

(zał.9), p. Jan Hoffman. 

W czasie dyskusji salę obrad opuści Radny, obecnych 17 osób. 

Poprawka I – została przyjęto, głosami: za - 14, przeciw: 0, wstrzymujące – 3; w obecności 17 

Radnych. 

Poprawka II – została przyjęto, głosami: za – 10 głosów; przeciw: 7; w obecności 17 

członków Rady. 

Projekt uchwały wraz z poprawkami przyjęto: za - 15, przeciw: 0, wstrzymujące – 2; w 

obecności 17 Radnych. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie ograniczenia 

zwiększania liczby pomników w Parku Jordana - uchwała nr XLIV/350/2018 (zał. nr 10). 

 

Ad.7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-

XVIII Miasta Krakowa (projekt Zarządu).  

Projekt uchwały oraz Autopoprawkę (przyjętą przez Zarząd  przed sesją i dostarczoną 

Radnym) wraz z uzasadnieniem przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki - przewodniczący 

Rady. Przewodniczący omówił proponowane zmiany w statucie. 

Głos zabrali:  

p. Edward Tarczałowicz, p. Janusz Michałowski, p. Jan Hoffman, p. Zygmunt 

Wierzbicki, p. Agnieszka Wantuch. 

P. Edward Tarczałowicz złożył poprawkę (zał. nr 11). 

W czasie dyskusji sesję opuścił 1 członek Rady, obecnych 16 osób. 

Poprawka – została przyjęto, głosami: za - 15, przeciw: 0, wstrzymujące – 0; 1 osoba nie 

bierze udziału w głosowaniu; w obecności 16 Radnych. 

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za - 12, przeciw: 0, wstrzymujące – 2; 2 osoby nie 

biorą udziału w głosowaniu; w obecności 16 Radnych. 



Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie opinii projektu 

nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa - uchwała nr XLIV/351/2018 (zał. nr 

12). 

 

Ad.8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości środków finansowych 

przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2019 

(projekt Zarządu). 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki - 

przewodniczący Rady. 

Sesję opuścił kolejny członek Rady, obecnych 15 osób. 

Głos zabrali:  

 p. Marcin Grega, p. Łukasz Mańczyk. 

Sesję opuścił kolejny członek Rady, obecnych 14 osób. 

Projekt uchwały przyjęto: za - 13, przeciw: 0, wstrzymujące – 0; 1 osoba nie bierze udziału w 

głosowaniu; w obecności 14 Radnych. 

Sesję opuścił kolejny członek Rady, obecnych 13 osób. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie określenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2019 - uchwała nr XLIV/352/2018 (zał. nr 13). 

Ad.9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy V Krowodrza 

patronatem imprezy edukacyjnej (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki - 

przewodniczący Rady. 

Projekt uchwały przyjęto: za - jednogłośnie w obecności 13 członków Rady. 

 Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie objęcia przez Radę 

Dzielnicy V Krowodrza patronatem imprezy edukacyjnej - uchwała nr XLIV/353/2018 (zał. 

nr 14). 

Ad.10. Oświadczenia i Komunikaty. 

1. Pan Piotr Klimowicz zwrócił się do Zarządu  ws. rozebrania płyt, projektu uchwały i  

z prośbą o przesłanie dokumentów w tej sprawie (ul. Królewska, Plac Nowowiejski). 

Wyjaśnień udzieliła p. Anna Pojałowska; głos zabrali: p. Zygmunt Wierzbicki, p. Jan 

Hoffman. 



2. Pana Łukasz Mańczyk odniósł się do sprawy obmiarów terenu Dzielnicy odnośnie 

zastrzeżeń do postawienia słupków, zwrócił się prośbą o przesłanie ew. nowych 

zgłoszeń. Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, który m.in. zwrócił się o wykładnię 

odnośnie brak obowiązku odpowiadania ma e-maile; wyjaśnień udzielił p. Zygmunt 

Wierzbicki. 

3. Pani Anna Pojałowska poinformowała o sprawie utrzymania w zarządzie VII Liceum 

Ogólnokształcącego terenu zielonego. Głos zabrali: p. Zygmunt Wierzbicki, p. Piotr 

Klimowicz. 

4. Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki poinformował o dostępnych w biurze Rady 

wydawnictwie pokonferencyjnym oraz katalogu inwestycji miejskiej. Poinformował 

również o prowadzonych przez ZIKiT konsultacjach ws. budowy pomnika Orła 

Białego na Placu Inwalidów. Głos zabrał: p. Piotr Klimowicz, p. Edward 

Tarczałowicz, p. Łukasz Mańczyk. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Prowadzący p. Zygmunt Wierzbicki zamknął 

obrady LXIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza o godz. 20.05. 

 

 

 Przewodniczący 

 Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

 Zygmunt Wierzbicki 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik 

 


